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Zápis 

ze schůze Rady dobrovolného svazku obcí   

„Mikroregion Žďársko“  5/2023‐R 

 

konané dne 23.11.2023 v 7:30 hodin v zasedací místnosti rady města v budově MěÚ ve 

Žďáře nad Sázavou 

Přítomni: viz. prezenční listina – počet 7 

Omluveni:  ‐ 

Hosté: pí Zeroníková 

 

Navržený program jednání: 

1. Zahájení 

2. Administrativní záležitosti DSO 

3. Příprava členské schůze, návrh rozpočtu na rok 2024 

4. Odpadové hospodářství – zástupci firmy AVE CZ odpadové hospodářství, s.r.o. 

5. GDPR 

6. Různé, diskuze 

7. Závěr 

 

1. Zahájení 

Jednání  schůze  Rady  zahájil  v 7:30  hodin  Ing.  Mrkos,  předseda  DSO.  Po  přivítání  všech 

přítomných oznámil zahájení jednání. 

 

2. Schválení programu  

Manažerka DSO přivítala přítomné a seznámila je s navrženým programem jednání. Vyzvala 

přítomné  k návrhům  na  doplnění  programu.  Nikdo  z přítomných  k programu  připomínky 

nevznesl, proto bylo přistoupeno k hlasování o programu. 

 

Usnesení č.01/2023/05‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje navržený program jednání schůze Rady č.5/2023‐

R 

Hlasování č.1:  pro : 7           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 
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3. Příprava členské schůze, návrh rozpočtu na rok 2024 

 

Přítomní byli seznámeni s termínem konání členské schůze a to 11.12.2023.  

Zájem o členství v DSO projevila obec Vatín, bude schváleno na členské schůzi. 

Byl řešen návrh rozpočtu na rok 2024, který byl připraven paní účetní. Nikdo k navrženému 

návrhu rozpočtu nevznesl žádnou připomínku. Příjmy DSO jsou předpokládány ve výši 200 000 

Kč, výdaje ve výši 120 000 Kč.  

Usnesení č.02/2023/05‐R 

Rada DSO Mikroregion Žďársko schvaluje předložený návrh rozpočtu na rok 2024 

Hlasování č.2:  pro : 7           proti: 0            zdržel se: 0                    Usnesení bylo přijato 

Manažerka svazku zajistí rozeslání návrhu rozpočtu na rok 2024 ke zveřejnění všem členským 

obcím svazku. 

 

4. Odpadové hospodářství 

Předseda  přítomné  seznámil  s  postupy  v oblasti  odpadového  hospodářství  a  možnostmi 

zkvalitňování odpadového hospodářství pro členy svazku, s plány a vizemi města Žďáru jako 

lídra DSO. 

K tématu OH  se  vyjádřila  zástupkyně  firmy AVE  pí  Zeroníková,  která  v oblasti  odpadového 

hospodářství dlouhodobě působí. Firma AVE u většiny obcí svazku zajišťuje svoz odpadu. 

Přítomné  zajímalo  především  zvyšování  cen.  Byl  představen  plán  pro  navyšování  cen  u 

jednotlivých komodit a dopravy. Nejvyšší nárůst ceny  je u  skládkovného za  tunu o 100 Kč. 

Separovaný odpad (plasty, papír) o 4%, sklo a bioodpady o 7,5%. 

Informace o vozovém parku: automobily vydrží max. 7  let, potom  již drahé opravy a časté 

poruchy. Při poruchách aut si firma pronajímá náhradní vozy – neefektivní. Pořízení vozů na 

leasing (5 let), nárůst cen nových vozů. Výrazně vzrostly náklady na opravy vozů. 

Spalovna v Brně plánuje také zdražování (z 1.400  na 1.600 Kč/t). Původně plánované rozšíření 

spalovny je ze strany města Brna prozatím pozastaveno. 

Cena skládkovného je ještě v řešení, bude možnost změny podle ceny skládkovného v Ronově. 

Dodatky se zvyšováním cen prozatím rozesílány nebudou. 

V příštím  roce  příslib  vypracování  nových  smluv  s firmou  AVE.  V současné  době má  každá 

smlouva mnoho dodatků a z pohledu nejen auditorů to působí velmi chaoticky. 
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5. GDPR  

Manažerka  přítomné  seznámila  s výsledky  snižování  cen  u  služby  pověřence  GDPR, 

vypracováváním dodatků  ke  smlouvám  (26  obcí)  a  postupným  rozesíláním  členům  svazku. 

Noví klienti p. Klimenta (3 obce) obdrží nové smlouvy do konce roku 2023. 

   

6. Diskuze, závěr 

Diskuze probíhala již průběžně při řešení jednotlivých bodů programu. 

    

 

Na  závěr předseda DSO poděkoval všem přítomným a hostům za účast a  schůzi Rady DSO 

Mikroregionu Žďársko ukončil v 9.00 hodin.   

 

předseda: Ing. Martin Mrkos  

 

 

místopředseda: Antonín Váša 

 

 

Zapsala: Ing. Ilona Vráblová                


